
Verslag bespreking Havenbedrijf-HES-VVBV in gebouw Tenellaplas op 3 maart 2017 

 
Aanwezig: HES: G. Groen  manager 
   R. v. Os   vergunningen 
    M. v.d. Pavoort  vergunningen 
  HB: G.J. Brueren,  Mevr. Langbroek 
  VVBV: J. Braat,  K. Koorevaar, T. Oorschot,  H. Compter 
 
Aanleiding 
 
Het management van HES wil de voortgang aangeven van de voorbereiding van de bouw van de 
HES-terminal bij het Hartel kanaal en de wijze waarop zij ingaat op de vragen die door de VVBV en 
de bewoners in de presentatie van 7 november 2016 in de Man hebben gesteld. 
 
Huidige status 
 

 Alle onderzoeken ter beantwoording van vragen van de bewoners zijn uitgevoerd 

 MER is als concept opgesteld 

 Men is bezig met het opstellen van de aanvraag voor de vergunning 

 Indiening aanvraag met MER circa april 

 Ontwerpvergunning verwacht in juni/juli 
 
Aandachtspunten 
 
In het overleg wordt diep ingegaan op de beantwoording van de bewonersvragen m.b.t. geluid, 
emissies, veiligheid, geur, visueel aanzien. 
 
HES merkt op dat in het verleden geconstateerde geur overlast nabij de Botlek terminal werd 
veroorzaakt door ontgassende schepen die aan een nabijgelegen boei lagen. Deze schepen hadden 
geen relatie met HES. 
 
Het Havenbedrijf kent deze problematiek en werkt aan maatregelen. 
 
Op de vraag van de VVBV of er sprake is van een ontwikkeling van een staalbedrijf op de Maasvlakte 
antwoord mevr. Langbroek dat het AD ten onrechte het voorbeeld van een goede  ontwikkeling van 
energiezuinigheid en CO2-emissie binnen de staal-industrie van de directeur van het Havenbedrijf, 
dhr . Castelijn, interpreteerde als een waarschijnlijke nieuwe ontwikkeling op de Maasvlakte. 
 
Vervolg 
 
In de presentatie op 9 maart in de Man in Oostvoorne zal uitgebreid gerapporteerd worden. De 
VVBV heeft er vertrouwen in dat op die avond alle nog aanwezige vragen van bewoners gesteld en 
adequaat beantwoord zullen worden. 
 
 
 


